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De afgelopen twee maanden hebben 8 bouviers een nieuw plekje gevonden. 

Wij wensen de nieuwe baasjes heel veel geluk samen met hun nieuwe 
huisgenoot en de oude baasjes veel sterkte. 
 
Helaas is er in het vorige magazine een verkeerde datum voor de viering 
van het 12,5 jarige bestaan van de stichting vermeld.  
De juiste datum is 2 april 2023. 

                                      
Volgens onze statuten liep de benoemingstermijn, van 5 jaar van de 
secretaris van de stichting af. De secretaris heeft aangeven dat zij niet voor 
herbenoeming beschikbaar was.  

Per 1 april 2022 heeft Janny Mulder haar taken als secretaris van de 
stichting overgedragen aan Mascha Timmer.  
 Wij zijn Janny erkentelijk voor al hetgeen zij voor de 

Stichting heeft gedaan en dat zij voorlopig nog deel van het team uitmaakt. 
  
De afgelopen 2 jaar werd ons leven beheerst door covid. We hebben diverse 
malen plannen moeten afgelasten en doorschuiven, maar eindelijk was het 
zover dat het land weer van het slot ging. 
Hoogste tijd om weer een leuk evenement te plannen. 
In het verleden hielden we de winterwandeling altijd in Haaksbergen. Het 

idee werd geopperd  om toch ook eens in het voorjaar de prachtige 
omgeving te bewandelen. Op 24 april was deze wandeling. Een verslag 
vindt u op pagina 6. 
 

Half maart kregen wij een hulpverzoek van een fokker voor een door haar 
gefokte hond. Natuurlijk wilden wij helpen en hebben deze oproep op ons 

Facebookpagina gezet: 
  

                                PLEEGADRES GEZOCHT   

  
Voor een bouvierbaasje, welke door ziekte in het ziekenhuis ligt en daarna 
moet revalideren, zijn we op zoek naar iemand die een tijdje ( niet precies 
bekend hoelang) voor een Bouvier wil zorgen. 
 
Het is een 6 jarige reu, speels en een wandeling op zijn tijd vindt hij heel 

fijn. Verder is de reu makkelijk en niet veeleisend. In de buurt van 
Leeuwarden zou fijn zijn, maar elders is ook geen probleem. 
  

Reacties graag in een persoonlijk bericht naar ons. Wij brengen jullie dan 
met elkaar in contact. 
 
Als heel snel namen mensen contact met ons op dat zij wel tijdelijk voor de 

reu wilden zorgen. 
Hoe dat is verlopen kunt u op pagina 7 lezen. 
 
Op 15 mei zullen wij aanwezig zijn op de Bouvactiondag van de Nederlandse 
Bouvierclub. Bij manege de Fruithof in Heteren. Wij zullen daar staan met 
allerlei leuke activiteiten. U bent uiteraard van harte welkom 
 

Bestuur en medewerkers van de Stichting Bouviersupporters. 
6 mei 2022 
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Deze honden zoeken nog een nieuw thuis.  

Klik op de link naar onze website voor meer informatie over de desbetreffende hond 

        

Noup 

 
Is een reu die geboren is in april 2017 
Noup is uit de werklijn. Noup is een lieve, trouwe, zeer 

waakse hond. Maar hij is ook onzeker en uit dat soms 
door uitvalgedrag naar andere honden.  
Hij kan met teven, niet met reuen. Met onze binnenkat 
kan hij goed overweg, heeft hij zelfs respect voor, maar 
onze buitenkat ziet hij als een prooi, die rent weg voor 
hem. 
Voor Noup zoek ik iemand die actief met hem bezig kan 
zijn. Het is belangrijk dat Noup zijn energie kwijt kan. 
Het is lastig omdat er moeilijk met hem te wandelen is, 
maar ik hoop dat er iemand is, met kennis van bouviers, 
die hem dat kan bieden. Noup vindt alles leuk en leert 
snel. Iemand met een afgezette tuin waarin Noup zichzelf 

kan uitlaten. Waar hij als gezinshond in huis mag en de 
nodige aandacht krijgt. 
Hij is niet geschikt als terreinwaakhond die dag en nacht 
buiten is, daar wordt hij heel ongelukkig van, denk ik. 
 
Meer over Noup 
https://www.bouviersupporters.nl/noup.html 

 

Wie vond een nieuw thuis in maart en april 2022 

     

Mo Bo Mara Diexel Loki 

   

  

Moon Stanley                          Grizzly   

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

https://www.bouviersupporters.nl/noup.html
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Boef 
 
Boef is een reu geboren in augustus 2016. 
 
Boef is een lieve hond voor zijn gezin en baas. Hij is 
goed zindelijk, gek op autorijden en kan prima een 

paar uur alleen zijn.  Hij is wat waaks tegenover 
vreemden. Hij blaft als de bel gaat of als er geklopt 
wordt, maar hij blaft verder weinig. Hij heeft een 
hekel aan de stofzuiger, daar kan hij soms tegen 
blaffen. 
Ik denk dat Boef net wat meer duidelijkheid nodig 

heeft dan wij kunnen bieden; we zijn een wat vrijer of 

"rommeliger" gezin misschien met inloop van mensen. 
Sociale openheid vinden wij belangrijk.  
Voor Boef zoek ik iemand met ervaring met (het liefst 
grote) honden. Duidelijke grenzen bij de eigenaar en 
een vaste persoon die zijn eerste baas is. Zin om 
aandacht te besteden aan het opbouwen van een 

relatie met de hond, bijv. d.m.v. training en wat 
kennis over het ras, want ik denk dat die echt kansen 
kan hebben en kan groeien. 
 
Meer over Boef 
https://www.bouviersupporters.nl/boef16.html  
 

 

       
 

 

  

 

Kruimel 
 
Is een reu die geboren is in september 2020. 
 
Kruimel is een super lieve bouvier met een echt reu 
gedrag. Hij accepteert niet zomaar dat iemand de 
leiding neemt of heeft. Hij laat dat merken door te 

brommen. 
 
Kruimel kan wel met kinderen, maar kan de rangorde 
niet bepalen. Als ikzelf thuis ben en hem bij me houdt 
gaat het goed. Maar ik durf hem niet alleen met kleine 

kinderen te laten, omdat hij ze toch wel eng en 
beweeglijk vindt. 

 
In huis is hij rustig, vrolijk speels en ontzettend 
waaks, hierdoor heeft hij moeite als er mensen binnen 
komen. Dan heeft hij "mopper / brom" gedrag. We 
zijn bang dat er ooit een bijtincident kan komen. 
 

Meer over Kruimel 
https://www.bouviersupporters.nl/kruimel.html 
 
 

 
 

https://www.bouviersupporters.nl/boef16.html
https://www.bouviersupporters.nl/kruimel.html
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Langs deze weg willen wij alle personen die de afgelopen periode een donatie 

gedaan hebben heel hartelijk bedanken.  
 
Net als elke vrijwilligersorganisatie zijn wij afhankelijk van giften en donaties. Sinds 1 januari 2012 heeft de Stichting 
Bouviersupporters de ANBI status. Uw gift aan de Stichting Bouviersupporters is daardoor een gift aan een erkend 

goed doel. Als een instelling door de Belastingdienst is aangemerkt als een ANBI, kan een gift van de inkomsten- of 
vennootschapsbelasting afgetrokken worden (uiteraard binnen de daarvoor geldende regels). De belastingdienst houdt 
toezicht op het inkomsten en uitgave beleid van de ANBI-instelling. De bemiddeling is en blijft kosteloos. De 
vrijwilligers steken geheel belangeloos hun vrije tijd in het helpen van de bouvier.  
De stichting heeft door alle donaties en giften van mensen die ons een warm hart toedragen een gezond 
positief saldo. Uiteraard zijn wij altijd blij met de donaties die wij ontvangen en kunnen wij op deze manier hulp 
bieden aan bouviers die dat nodig hebben. 

 
Van 1 maart 2022 t/m 30 april 2022 heeft Stichting Bouviersupport ontvangen van: 

 
 
 
 
 

 
 

Daarvan is het volgende uitgegeven aan: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

Donaties en van Vrienden  €         825,00  

Ontvangen bij wandeling €           65,00  
      ------------ 
Totaal ontvangen     €       890,00 

Promotiekosten €     144,57  

Portokosten -         9,82  

Bankkosten -       35,70  

Telefoonkosten -       42,60 

Website kosten -     102,95 
   
  -----------  
Totaal uitgegeven    -/-      335,64 
     ----------------- 
Resultaat     €       554,36 

   Activiteiten in 2022 
                     
                      Stichting Bouviersupporters organiseert zelf regelmatig evenementen zoals wandelingen. 

Daarnaast nemen wij ook deel aan de evenementen die door anderen georganiseerd worden. 
 

In 2022 staat in ieder geval op het programma: 
                        ( Als covid weer geen roet in het eten gooit) 
 

 15 mei Bouvactiondag van de NBC in Heteren 
 December 2022: winterwandeling in de omgeving van Haaksbergen 

 
 En op 2 april 2023 staat de viering van het 12,5 jarig bestaan op de agenda. 

 
 

Via het Magazine, Facebook en de website zullen wij u op de hoogte houden. 
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Voorjaarswandeling 24 april 
 
De afgelopen 2 jaar werd ons leven beheerst door covid. We hebben diverse malen plannen 

moeten afgelasten en doorschuiven, maar eindelijk was het zover dat het land weer van het 
slot ging. Hoogste tijd om weer een leuk evenement te plannen. 
In het verleden hielden we de winterwandeling altijd in Haaksbergen. Het idee werd 
geopperd door om toch ook eens in het voorjaar de prachtige omgeving te bewandelen.  
 
Dit keer hebben we gekozen voor een nieuwe startlocatie. Het natuurgebied ‟t Lankheet 
grenst aan de Oostendorper Watermolen waar een leuk restaurant/hotel met terras bij ligt. 

Dit restaurant heeft nieuwe eigenaren en met hun is heel veel te overleggen. 
Honden zijn van harte welkom en er is zelfs een heuse hondenmenukaart. 
 
Al snel meldden zich de eerste deelnemers en uiteindelijk stond de lijst op 30 boeven en 50 

baasjes. 
De weersverwachting was geweldig, het zonnetje scheen volop en de temperatuur was 

perfect met zo‟n 17-18 graden. 
Op de parkeerplaats, waar we verzamelden, kregen de deelnemers koffie of thee. Een groot 
aantal had er al heel wat kilometertjes op zitten.  
 
Om 11.30 uur waren we compleet en gingen we van start. Het eerste stuk hebben we langs de Buurserbeek gewandeld 
waar de honden naar hartenlust het water in en uit konden. 
Op de brede paden mochten de honden ook lekker los rauzen en rennen. Vervolgens zijn we het bos ingedoken waar ze 

even aan de lijn moesten. 
Al snel kwamen we weer op een breed pad 
waar de honden weer los mochten. Ook hier 
was nog een leuke doorwaadplek waar ze 
lekker het water in konden. 

 
Na een wandeling van ongeveer 5,5 km 

kwamen we aan op het terras van de 
Watermolen en werden we hartelijk 
ontvangen. Er stonden bakken water klaar 
voor de honden. Natuurlijk is het even chaos 
als er ineens 50 man eten en drinken wil. Af 
en toe was het voor de bediening even 

zoeken wie wat had besteld maar daar 
kwamen we samen wel uit.  
 
Het was erg gezellig en iedereen bleef best 
lang hangen. 
Alle hondjes waren tevreden, geen 
grommetje, uitval of wat dan ook. 

 
Ik (Jantina) heb achteraf nog complimenten 
gekregen van dorpsgenoten die ons hadden 
gezien. Zoveel bouviers en allemaal even 
vriendelijk naar elkaar toe en naar 
wandelaars. Ook van het restaurant kreeg ik 

een bedankje, ze vonden het geweldig met zoveel bouviers bij elkaar. 

 
Het was ook heel fijn om als teamgenoten elkaar weer eens live te zien na 2 jaar alleen maar digitaal contact. 
Wij kijken er met een zeer tevreden en voldaan gevoel op terug en als ik het zo lees doen alle deelnemers dat ook. 
 
Op naar het volgende evenement. Dat is de Bouvactiondag van de Nederlandse Bouvierclub. Deze vindt plaats op 15 
mei bij manege de Fruithof in Heteren. Wij zullen daar ook staan met allerlei leuke activiteiten. U bent uiteraard van 

harte welkom. 
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En zo kwam Jille……… 

Al zo‟n twee jaar hadden we contact met de Stichting Bouviersupporters om naast onze lieve herplaatser Senna nog een 
iets jonger teefje te herplaatsen voor gezelschap. Dit omdat we gewoon waren om al ca 25 jaar twee boeven te hebben. 

Na drie „dates‟ bleek toch echt wel dat onze lieverd een „takkenteef‟ was; aldus Jantina. Er werd door de „boefdames‟ al 
vaker geopperd: een reu past vast beter bij haar. Mijn eega resoluut; geen reu weer! 

 
Helaas hebben we Senna mits januari „22 moeten laten gaan met ernstig 
hartfalen; ze kon niet meer. Zo is ook te lezen in het magazine van februari 
‟22. 
Wij bleven verdrietig achter en hadden na ca 35 jaar geen boef meer over de 

vloer. Ach zeiden de „boefdames‟ er komt vast wel weer eens een teef voor 
herplaatsing, maar we hebben nu alleen reuen waar we een mandje voor 
zoeken! 
 

En dan zien we medio maart „22 op Facebook een oproep van de 
Bouviersupporters voor een tijdelijk oppas-adres voor een reu, omdat de baas 

ernstig ziek is en in het ziekenhuis ligt. Dat is erg verdrietig, het is voor tijdelijk 
en ondanks dat het een reu is… ons direct gemeld. Bleek die onfortuinlijke boef 
ook nog maar slechts 20 km bij ons vandaan te wonen. 
 
Nog geen twee dagen later hebben we hem opgehaald en zo kreeg de 
mevrouw op leeftijd ook de ruimte om haar zieke man in het ziekenhuis te 
bezoeken. Ze kon de zorg voor hun zeer dierbare boef overlaten aan een 

oppasgezin, bekend bij de „boefdames‟. Ze was zichtbaar dankbaar, dat ze de 
zorg even over kon dragen. Wij kregen een heer van middelbare leeftijd mee, 
autorijden niet gewend en dik in de viltjas. Het was duidelijk, het echtpaar had 
als echte bouvier liefhebbers (zo bleek ons) door ziekte de hond niet meer de 
aandacht kunnen geven die hij nodig had! 

 
Direct de volgende dag, na een nacht van wat gemiep en gepiep, hebben we hem op de trimtafel gezet. Dat had wat 

voeten in de aarde, met geduld, takt en kordaat optreden hadden we hem na ca 6 uur strak in het zondags pak! Wat 
een mooie heer van middelbare leeftijd zeg, in de „haute couture‟ ! 
 
We hadden het weekend erop afspraken en brachten JJ, zijn toenmalige naam, 
weer een weekend bij zijn baasjes terug. Inderdaad was JJ zijn baas ontslagen 
uit het ziekenhuis, maar nog wel zeer ernstig ziek. 

Die zondag avond haalden we JJ weer op en hij begroette ons zeer uitbundig, 
hetgeen ook de oude baasjes opviel. Wat fijn dat ie zo reageert. 
 
En ja…..dan zijn er na een tijdje twee dingen die een rol gaan spelen: De situatie 
bij het ouder echtpaar verbeterde niet/verslechterde eerder en wij gaan al wat 
hechten aan Jille (zoals we hem al af en toe noemden). 
 

We maken het onderling bespreekbaar en het echtpaar begrijpt heel goed de 
situatie…De ernstig zieke oude baas, de heer des huizes, en de al iets moeilijk 
ter been zijnde bazin beseffen dat het beter is dat JJ/Jille een ander thuis krijgt, 
hoe moeilijk de beslissing ook is. 
 
En zo komt er weer een lieve boef, ook al is het een reu, in ons leven….. En nu 
met de „boefdames‟ op termijn nog maar eens op zoek naar een lieve teef…… 
 
Naschrift: 

En dan gaat het toch nog snel. Voor Pasen komt Jille zijn oude baas al te 
overlijden. 
Op tweede Paasdag nemen we in de aula, samen met zijn vrouw en „zijn boef‟ 
Jille, afscheid van hem! Emotioneel en voor een ieder zeer waardevol. 
 

Bauke W en Lutske de H 
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Hoe is het met ………….  

In de afgelopen twee maanden kwamen er bij ons heel veel berichtjes binnen over herplaatsers. Hoe het nu met ze gaat en wat de 
ervaringen van de baasjes zijn. De meeste zijn erg leuk en enthousiast. Soms zijn de berichten wat minder, omdat er toch werk aan de 
winkel is om de betreffende bouvier op het juiste spoor te krijgen. Van al deze berichten genieten wij toch, omdat er hoe dan ook 
samen met de nieuwe huisgenoot hard gewerkt wordt om er iets moois van te maken. Wij willen deze berichten, goed of minder goed, 
en in de woorden van de bazen zelf, graag met onze lezers delen. 

Loki 

 
Loki werd bij ons aangemeld omdat niet genoeg kreeg wat hij nodig heeft. 
 
Paulien is met hem gaan kennismaken. Haar bevindingen: 
 
“Loki is een heel leuk hondje, echt geen beginnershond. 
Wat dat betreft hebben ze pech gehad. 

Zijn moeder is werklijn en daar heeft hij veel van geërfd. 
De mensen gaan al gespannen de deur uit, omdat ze bang zijn dat hij een kindje 
zal bijten. 
Ze gaan een muilkorf aanschaffen zodat ze in ieder geval gerust naar buiten 
kunnen. 
 

Ze hebben er veel verdriet van, maar ze kunnen hem niet bieden wat hij nodig 
heeft. 
Voor ik kwam was er bezoek dat bang was en daar bromde hij tegen. 
Bij mij was het een blij ei, en ging uiteindelijk rustig liggen. 
Tot hij iets hoorde in de tuin, en ging met een noodvaart de tuin in om het weg te 
jagen.” 

 

Het heeft even geduurd maar Loki is op 3 2022 april verhuisd. 
 

Het voormalige baasje stuurde ons dit bericht: 
“Het ging super goed! Het nieuwe baasje is een hele fijne en rustige vrouw. Ze waren meteen verliefd. 
Loki is mee. Goed gevoel erover en we blijven contact houden.” 
 
Ook het nieuwe baas is zo blij met Loki. 

 
Zondag verliep de rit van bij Loki thuis in V. naar W. nogal spannend. Het was een 
beetje liggen, recht, zitten, terug liggen, weer recht. Toen we bijna thuis waren is 
ie gaan liggen. Is ook best spannend en auto rijden sowieso, met vreemde 
mensen, in een andere wagen. Eenmaal thuis ging hij op verkenning door het hele 
huis en tuin. Zondagavond heeft hij niet meer gegeten (nu eet hij wel)en pas 

tegen  22.15 uur werd hij rustig. Dan zijn we ook gaan slapen. Loki heeft een 
goeie nacht gehad. Niet gejankt, niets, gewoon rustig. Loki heeft ook een eigen 
slaapplek naast het bed; niet in bed. 

 
Maandagochtend 7.00 uur op. Een eerste plasje in de tuin lukt nog niet. Ik heb   
zo „n 8 à 10M² apart in de tuin, speciaal waar onze hond of vriendjes hun behoefte 
kunnen doen. Een stuk met schors, siergrassen en een soort van kleine lage 

vlechtheg. Hij is dat ook niet gewoon, dus nog wat oefenen. De heg is meestal 
populair om een plasje te doen en dan gaat er nadien het poetswater over. (nog 
wat oefenen) 
 
 Maandag veel verkennen. Ook een felle regendag en al wat lichtjes oefenen met 
gewoon de pootjes aanraken. 
Zodat hij kan leren dat we zijn pootjes afdrogen als ze nat zijn, zonder hem pijn te 

doen. Ondertussen gaat dat behoorlijk (de ene keer ok, de andere met een klein 
grommetje, een laten blijken van “dit vind ik niet leuk”) , gezien het serieuze 
trauma dat Loki heeft meegemaakt. Ik mag hem verder overal aanraken. 
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De commando‟s gaan super. Loki heeft dan ook veel 
geleerd van zijn vorige baasjes. Hij krijgt hier ook veel 
duidelijkheid. Met mensen die over de vloer komen 

zoals de aannemer, een vriendin, gaat prima. In de tuin 
ook. 
 
Loki is ondertussen al een stuk rustiger geworden, hij 
gaat ook ontspannen liggen. Ook zo met z‟n 
achterpootjes naar achter zoals bij zijn vorige familie. 
 

Hij is een grote speelvogel, superlief, dartel, heel 
nieuwsgierig, hij heeft geen bang. 
Gaat aan de lijn bij mijn zoon al eens achter een auto 
aan, bij mij niet. Hij vindt het zalig om mee in de tuin te 

lopen en te werken, mee te volgen bij alles wat je doet. 
 

 We zijn ook aan t leren van; verzorging: oortjes kijken, 
oogjes kijken, tandjes kijken enz. 
 
Onze vorige boef ging mee de post halen en dragen, dat 
is een leerproces en zalig om te zien hoe zijn snoet 
onderzoekend kijkt, wat willen ze nu van me…. 
 

En al heel eventjes een klein stukje zonder lijn in de 
voortuin.(spannend maar goed afgelopen, we maken 
dankbaar gebruik van de nieuwe omgeving om dat te 
leren) 
 

Kleine kindjes zijn er al wel voorbij gekomen als we in 
de tuin waren. Hij kon ze met de bomenhaag niet zien 

en daar reageerde hij niet echt op. Het is nu in België 
paasvakantie en iets rustiger. Al komen er sowieso niet 
heel veel kindjes voorbij. Dat zullen we moeten 
afwachten en bekijken en er dan gepast mee aan de 
slag te gaan. Er zijn voor nu al genoeg prikkels 
 

Een hele lange wandeling in het veld, hebben we nog 
niet samen gemaakt. We duimen voor droog weer! 
 
Elke dag leren we elkaar een beetje beter kennen en 
houden we nog een beetje meer van elkaar. Met mijn 
zoon is het hetzelfde, echte speelkameraadjes en 
partners in crime! 

 
Loki is een echte speurneus. Wandelen aan de lange lijn 
gaat goed. Loki leert snel. Hij lijkt qua karakter echt op 
onze allereerste bouvier. Ik heb hem nog niet los 
durven laten. Hier zitten fazanten hazen, eenden en 
waterkippen ed. Heb het vermoeden dat hij er 
achteraan zou gaan. 

 
Wij zijn supergelukkig met Loki en hopen nog heeeel 
lang van elkaar te genieten, te leren en samen dingen 
te ondernemen. We zijn dan ook zeer dankbaar dat de 
oude baasjes van Loki hem aan ons hebben 
toevertrouwd. Dank u en dank jullie wel voor de 

bemiddeling.  
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Moon 
Moon is een kruising bouvier met een labradoodle teefje geboren in oktober 2018. 
Vanwege omstandigheden werd er een nieuw thuis voor haar gezocht.  

 
Moon is een hond met eigenzinnig karakter. In huis is ze rustig. Ze is waaks. Ze blaft 
naar andere honden, niet naar mensen. Ook blaft ze niet als de deurbel gaat, wel loopt ze 
mee om te kijken wie daar is. Ze is vriendelijk naar een ieder die binnenkomt. Ze wil 
kennismaken met een ieder die binnenkomt.  
Ze bijt niets stuk in huis. Vertoont ze ineens anders gedrag, dan komt dat door te weinig 
aandacht en/of beweging. 

 
Moon houdt van het buitenleven. Enerzijds is zij dapper en reuze nieuwsgierig. Anderzijds 
soms ook afwachtend. Het liefst loopt ze samen door de bossen, strand, duinen. Ze loopt 
haar neus achterna en is een echte speurneus. Dergelijke spelletjes vindt ze binnenshuis 
ook erg leuk om te doen. Ze kan goed los. Ze houdt van graven. Bij warm weer neemt ze 

graag een duik. 

Spelen met andere honden vindt ze van tijd tot tijd ook leuk. Liever samen spelen met de 
baas. 
 
Op 11 april 2022 is zij verhuisd.  
 
Berichtje van haar oude baasjes: 

” Moon is vandaag mee gegaan met haar nieuwe baas. Er was een klik. Ze was rustig en leek ook berusting te hebben. 

Ze heeft een heel fijne plek gekregen dankzij jullie bemiddeling en daar ben ik intens dankbaar voor. Nu ook even 
verdrietig. Ze is een heel goede hond. We gaan haar missen. Zo is het heel fijn. Wat een lief fijn mens is Henny. 
Nogmaals hartelijk dank.” 
 
Het eerste bericht van haar nieuwe baas: 
“vandaag Moon opgehaald, het is inderdaad een heel lieve hond, ze heeft wel een" baas" nodig die haar de weg wijst, 

anders gaat ze haar eigen gang. Met onze kleine Bobbie gaat het ook goed, net nog een kleine aanvaring, maar dat heb 

ik gelijk de kop ingedrukt, zag het al op tijd aankomen. Nu liggen ze alle twee. Moon is wel heel zenuwachtig, geeuwen 
en piepen maar ik besteed er geen aandacht aan ik blijf rustig zitten, buiten ging het prima, heel nieuwsgierig en dat 
trekken heb ik er wel uit binnen 1 week. Ze is heel gewillig en wil graag wat voor je doen. Voor Bobbie heb ik een 
slaapplaatsje waar hij zich terug kan trekken en waar Moon niet bij kan dus ik hoop dat het vannacht gewoon 
doorslapen wordt. Het gaat helemaal goed komen. Dank je wel voor de bemiddeling, ik ben er erg blij mee.” 
 

Later kregen we nog deze mail: 
 
“Eerst een heel naar bericht. 
Linky ( Lincoln ) die 10 jaar geleden via Bouviersupport, na het overlijden van mijn bouvier aan kanker, in ons leven 
kwam en daar 10 jaar een groot deel van uitmaakte, zo‟n lieve hond, voor de fok te klein maar qua karakter een 
enorme grote hond. Altijd was hij er voor je , nooit een klein grommetje, maar een maatje voor het leven. Helaas had 
hij het afgelopen jaar veel last van longproblemen 2 x op de i.c. van het ziekenhuis gelegen. Het was niet meer goed te 

doen voor hem en met een traan in mijn hart heb ik moeten besluiten dat het genoeg voor hem geweest was. Hij is 
11,5 jaar geworden, best een behoorlijke leeftijd, maar het is nooit makkelijk. 
 
Maar dan ook wel weer een geweldig bericht. 
 
Ik was niet van plan om zo snel weer een nieuwe hond te nemen en al zeker gezien mijn leeftijd geen  bouvier. 
Maar dan krijg je de nieuwsbrief van Bouviersupport en dan zie je een kruising Bouvier/Labradoodle. 

Een super lief teefje van 3 jaar oud, die helaas niet bij het baasje kon blijven. 
We hebben haar gelijk meegenomen, je hebt gelijk een klik of niet. 
 
Het is een superactieve hond, maar ze is lief, luistert goed, kan met de meeste honden opschieten al is er de eerste dag 
wel een rangorde kwestie geweest, maar dat heeft mijn andere hond, een Havanezer prima opgelost, door flink uit te 
vallen en gelijk was het probleem opgelost. 

Wij mensen kunnen dat niet beter. 
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Ook heb ik haar tegen het advies in gelijk losgelaten, had er een goed gevoel bij en ik dacht ook, wij zijn de enige die ze 
kent en ook de omgeving is vreemd, dus ik verwachte niet dat ze weg zou lopen. 
Dat deed ze ook niet, maar ineens kwam de Labrador in haar naar boven en dook ze gelijk de sloot in. 
Daarna maar schoon zwemmen in het Brielse Meer, helemaal goed. 

Ook eten, slapen en alleen blijven gaat prima, ligt lekker te slapen als ik thuiskom. Nu nog even oefenen als ik de 
Havanezer meeneem. 
 
De vacht was wat geklit, gelijk maar alles eraf, ging heel goed ze liet alles rustig toe, niet zenuwachtig of zo, prima. 
Volgende week gaan we al op cursus, we beginnen met EG. Maar ik hoop dat ze vlug behendigheid kan gaan doen, denk 
dat ze dat heel leuk gaat vinden. 
Het is wel zo dat er bij mij geen snoepjes, speeltjes e.d. zijn, ben bang dat dat toch een strijd op gaat leveren, 

misschien in de toekomst nog. 
 
Al met al heb ik via de Bouviersupport toch weer een lieve hond gevonden die prima bij mij past, bedankt daarvoor. 
 

 
Mara 

Mara een bouvierteefje van 8 jaar en zat in asiel De Beestenboel. 
Zoals je van een echte bouvier mag verwachten, is Mara een hele stabiele, 

zelfverzekerde hond. Ze is heel sociaal in de omgang. Voor degene waarbij ze zich 
geborgen voelt, zal ze een trouw maatje zijn die indien nodig ook het huis en erf zal 
bewaken. Nu haar vacht weer lekker opgefrist is, 
heeft ze ook weer de uitstraling die bij een bouvier 
hoort. 
 
Wij hebben Mara op onze Facebookpagina‟s gedeeld 

en al heel snel kregen we een bericht dat mensen 
die op zoek waren met haar kennis gingen maken.  
 
Op 26 maart 2022 ontvingen we deze foto. Met 
daarbij de tekst: 
“Wij hebben Mara op gehaald. Ze zit nu samen met 

Shiva in de auto.” 
 

         Moon voor                                                                                    Moon na 
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Diexel 
 
Diexel is een jonge reu geboren in januari 2021.  

Als pup van 4 maanden is hij uit Spanje naar Nederland 
gekomen.  
Het is een lieve hond die met alles en iedereen kan. Vanwege 
veranderde levensomstandigheden van zijn bazen moest hij 
herplaatst worden. 
 
22 maart was de kennismaking. De belangstellenden waren 

helemaal weg van hem, maar zij hadden nog wat 
verplichtingen waardoor Diexel niet meteen mee kon.  
 
Er stond ook nog een afspraak bij een trimsalon. 
Helaas was zijn vacht door de omstandigheden heel erg vervilt 

zodat er niets anders op zat dan hem helemaal kort te 

scheren. 

Op 1 april is hij opgehaald. 
 

Paulien heeft contact met de nieuwe baasjes gehad.  
Toen ze vroeg hoe gaat het, zeiden ze Paulien het is een 
drama ...........................1 april ...Paulien schrok zich een 
hoedje. 
 
Het gaat tot nu toe hartstikke goed, hij luistert goed is heel 
nieuwsgierig. Ze noemen hem Sam, vinden ze beter bij hem 

passen. 
 
Het oude baasje is ook heel blij dat het zo gegaan is. 

 
Op 11 april schreven de nieuwe bazen op ons vrienden van de 
stichting facebookpagina het volgende: 

 
“Even voorstellen! 
 
Sinds anderhalve week zijn we de trotse eigenaren van Sam, 
een 14.5 maanden oude bouvier die tot voor kort in het 
Brabantse woonde.  

Een heerlijke puber met wie we nu al de grootste lol hebben. 
(Hij is namelijk nogal slungelig-klungelig wat tot de meest 
suffe acties leidt.)  
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Ook Sam is (net als onze Guus die vorig jaar augustus overleed ) bij ons terechtgekomen via Bouviersupporters, dit 
keer door de geweldige bemiddeling door Paulien en Jantina. 
 
En mocht je dit berichtje lezen, vorige baasje van Sam: dank je wel dat je hem aan ons toevertrouwde - we zullen goed 

voor hem zorgen. 
(Die tweede foto is 'Sam in actie' - niet heel scherp, maar zo'n blij ei wil je toch aan iedereen laten zien?) 
 

 

 
Donna 
 

Na veel omzwervingen heeft Donna op 18 februari 
2020 haar forever home gevonden. Ze heeft het haar 
baasjes niet makkelijk gemaakt, maar het is helemaal 
goed gekomen. 
 
Op 17 maart 2022 schreef het baasjes van 

Donna ons: 
 
” Eindelijk na 2 jaar het probleem 

'verlatingsangst' getackeld....... 
Gister voor het eerst heeft ze geen kik 
gegeven, waar ze eerst altijd fors aan het 

blaffen sloeg als wij ff weg waren. 
Daar hielp zelfs een lekkere gevulde kong niet. 
En als Donna blaft geniet de hele wijk mee, 
daar was ik niet zo blij mee........we zijn een 
uurtje tops weggeweest en ik had de dictafoon 
aangezet om bij thuiskomst te checken en wat 
dacht je.......nada niks blaffen.  

We gaan echt de goede kant op. 
 
Stoere meid, ik ben trots op je!!!”  

 

Op hetzelfde plekje waar Guus ook graag lag... 
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Mo 

 
Mo is reu geboren in juni 2018. Het is een hele 
lieve hond. Helaas moest hij het onderspit delven 
van de andere reu en teef.  
Dit alleen als er andere mensen in de tuin kwamen.  
 
Mo is erg op mensen gericht en wilt graag 
aandacht. 

 
6 maart 2022 is hij naar zijn nieuwe thuis 
meegegaan. 
De kennismaking met de hond van de 
belangstellenden in het bos ging goed. Toen ze 

thuis kwamen ging die hond wel even te keer, maar 

al snel lagen ze beide heerlijk te slapen. 
 
We hopen dan ook dat Senna gaat opknappen. 
Sinds het overlijden van onze andere hond ze eet 
heel slecht of helemaal niet en kruipt ze in een 
hoekje. 

 

7 maart 

 
Paulien heeft de nieuwe baasjes gesproken. 
 
Het is vannacht goed gegaan. Senna heeft haar bak vanmorgen leeg gegeten. 
D. is even boodschappen gaan doen en toen ze terug kwam had Mo alle deuren open gemaakt behalve de voordeur, dat 
heeft hij wel geprobeerd. 

Lak van de deur af. 
Ze gaan even kijken en oefenen met hem en luisteren of hij niet tekeer gaat als ze weg zijn. 
 
17 maart 
Mo is één dag doorgekomen zonder krabben aan de deur. We hebben hem toen flink beloond. We zien wel vooruitgang 
hoor. Moet we tijd gunnen. 

Hij is echt super lief en knuffelt het liefst heel de dag door. 
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25 maart 
Het gaat met de dag beter. Hij blijft al van de deur af. We zien grote vooruitgang nu hij zich lekkerder en thuis voelt 
met Senna als zijn maatje. 
 

9 april. 
Naar Zandvoort. Ze gaan helemaal los en hebben het super naar hun zin samen. 
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Diva 
Diva is geboren in december 2016. Haar baas ging verhuizen. Diva 
was gewend om buiten en in de stal te leven. Op het nieuwe adres 
was dat niet mogelijk dus kon Diva niet mee. Enige tijd geleden 
had iemand zich al bij ons gemeld die Diva dat en meer kon 
bieden. Op 15 januari is Diva verhuisd. 
 

9 maart 

 
Diva is getrimd en heeft haar vaccinaties gehad. 
 
Ze is super lief en heeft nog nooit in huis geplast of iets. 
Ze heeft wel een hart afwijking, dit heeft de dierenarts 
geconstateerd. Een onregelmatigheid met in en uitademen.  
Ze krijgt nog geen medicatie, ze wordt goed in de gaten 

gehouden door de dierenarts. 
 
Voor de rest zijn we zo blij met haar. 

 

 

Stanley 
 
 
 
 

 

Vanwege omstandigheden werd er met veel verdriet voor Stanley een nieuw thuis 
gezocht. Stanley is in doen en laten een echte bouvierreu. Hij is geboren in 
september 2019.  
 
Op 16 april is hij door zijn baas naar zijn nieuwe thuis gebracht. Zijn baas schreef 
ons: “Geweldig perfect en kon niet beter! Ik heb hem thuisgebracht!” 
 

Het eerste berichtje van de nieuwe baasjes: 
“Hi, om je snel te laten weten dat het hier helemaal goed gaat. Stanley is lief, rustig, 
onderzoekend. Mira is nog een beetje afstandelijk.” 

 
 
 

Dit is die buiten hond,….niet. 
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Berichtje van 29 april: 
 
“Goedendag, twee weken is Stanley hier. 
Het voelt veel langer.  Hij is erg makkelijk en voelt zich naar mijn mening helemaal op zijn gemak.  

Hij is vriendelijk, bijna te, naar iedereen. Echt een hele lieve boef. 
 
 We zijn er erg blij mee!” 
  

Mira en Stanley 
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Tinkel 
 
Vanwege omstandigheden moest de drie maanden jonge Tinkel in februari 2016 
herplaatst worden.  
In mei 2018 is ze ernstig ziek geweest, maar gelukkig helemaal hersteld. In 
november 2020 moest er een teen geamputeerd worden. 
 
We hadden gehoopt dat ze nu genoeg gehad zou hebben, maar helaas moest ze 

31 maart 2022 weer geopereerd worden.  
 
Er moesten wat bultjes verwijderd worden. De assistente van de dierenarts heeft 
gezegd dat wat ze eruit hebben gehaald er onrustig uit ziet. Dat wordt opgestuurd. 
Hopelijk is het niet kwaadaardig en zijn er geen uitzaaiingen. 

 

Update van 6 april  
De dierenarts heeft net gebeld. Hetgeen wat bij haar weggehaald is, is goedaardig! 
We zijn zo blij en opgelucht. 
 

 
 

 

 

In maart en april waren onder andere jarig 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

Hiep hiep hoera, Cooper is 3 jaar! 
 

   Jet is 7 jaar geworden. Van de 
benjamin naar roedel oudste. 

Sasja 

Bayko is alweer 5 jaar! 
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Kenzo heeft zijn vijfde 
verjaardag gevierd 
 

Mats 9 jaar! Vera mocht 8 kaarsjes 
uitblazen                                                     

Stevie is al weer 4 jaar. 
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Wat ontvangen foto’s 
Sam , Stevie, Senna en Mo zijn naar zee geweest! 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

De groeten van Quin. 

   Sam                                                                                                                          Stevie 

Stevige was op Texel 

Itam gebruikt Scarlett als kussen voor zijn kop. 

Whiskey aan de wandel 

Whisky ging erop uit 

Senna en Mo 

Chico moest weer op de foto schreef hij 
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 Zeus en Bentley aan de wandel 

Sam’s  lazy sunday 

Blitz 

Boris was ook een weekje op vakantie 

Boris was aan zee.  

Zoek Chico Abel heeft het gehad. Ben moe. Even uitrusten.  

 

Luka heeft een zware taak die ze heel serieus doet. Alle paarden en pony’s de hele dag in de gaten houden…Ze is er maar druk mee. 
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 Whiskey heeft een mooi kussen. 
Buddy 

Kiekeboe Buddy 
Buddy 

Itam gebruikt Scarlett als kussen voor zijn kop. 

Cita weer een mooie meid 

Noor 

 

Beer met vriendin Chica. Het gaat geweldig met z'n tweeën.  
De hele dag lol en onafscheidelijk 

Sunny! 
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Altijd samen Zeus en Bentley 

Hai Diesel 
Rio: Als je ook graag iets te zeggen wil hebben 
dan sla je gewoon met "je vuist" op tafel. 
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In Memoriam…….. 
Wij ontvangen berichten van het overlijden van honden die door bemiddeling van de Stichting Bouviersupporters een nieuw thuis 
gevonden hebben, die ieder door hun eigen verhaal een diepe indruk op ons hebben gemaakt. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Bodhi 
 

03-09-2016 – 20-03-2022 
 

 
                                                            Sinds 3 augustus 2018 bij ons 

 
 
In een vorig magazine berichten we over de als onmogelijk beschouwde operatie van Bodhi. In juni had de 

dierenarts het agressieve kankergezwel kunnen verwijderen en ook de grote wond dicht kunnen krijgen. Hij was 
weer helemaal ons blije ei. In december bleek het gezwel terug te komen en moest hij opnieuw onder het mes. Dit 
keer was de wond mooi schoon en klein waardoor het er allemaal goed uitzag.  

 
Maar helaas in februari kwam er net onder de vorige een nieuw agressief en pijnlijk gezwel op zijn bil wat jammer 
genoeg niet meer operabel was waardoor euthanasie op dat moment een optie was. Na enkel dagen pijnstilling 
was hij toch weer de oude en omdat de tumor niet meer groeide hadden we de hoop dat hij ingekapseld was.  

 
Op 19 maart kon hij plots niet meer lopen en had ontzettend veel pijn. Omdat de hele bil ontstoken bleek te zijn 
en er geen enkel zicht was op enig herstel moesten we de volgende dag besluiten om hem te verlossen van de 
hevige pijn. 
 
Het is een ontzettend gemis want in de bijna 4 jaar bij ons was hij een waakzame maar ontzettend lieve 
huisgenoot geworden. We missen hem nog dagelijks en als hij even oud was geworden als onze eerste boef had 

hij nog 10 jaar onze maat in huis, op het erf en in de stallen kunnen zijn. 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 



 

 

Pagina 25 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

Lincoln 
 

15-10-2010 – 25-03-2022 
 

 
 
Linky ( Lincoln ) die 10 jaar geleden via Bouviersupport, na het overlijden van mijn bouvier aan kanker, in ons 

leven kwam en daar 10 jaar een groot deel van uitmaakte is overleden. 

 
Het was zo‟n lieve hond, voor de fok te klein maar qua karakter een enorme grote hond.  
Hij was er altijd voor je. Nooit een klein grommetje, maar een maatje voor het leven.  
 
Helaas had hij het afgelopen jaar veel last van longproblemen.  
Hij heeft 2 x op de intensieve care van het ziekenhuis gelegen.  

Het was niet meer goed te doen voor hem en met een traan in mijn hart heb ik moeten besluiten dat het genoeg 
voor hem geweest was.  
 
Hij is 11,5 jaar geworden, best een behoorlijke leeftijd, maar het is nooit makkelijk. 
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Itam 
 

September 2012 – April 2022 
 

 
 

Itam werd in 2014 bij ons aangemeld vanwege ziekte van zijn baas. Door die omstandigheden kon Itam gewoon zijn energie 
niet kwijt. Itam heeft een tijdje op onze kosten in een pension gezeten waar Bert met hem gewerkt heeft. Op onze website 
http://www.bouviersupporters.nl/itamproject.html kunt u hierover verder lezen 
 

Itam deed het zo goed, heeft verschillende vriendinnen overleefd. 
Tot we 20 april 2022 het bericht kregen dat Itam is ingeslapen. 
 
Itam was het laatste jaar al wat slap in de achterhand en nu kwam er een enorme tumor op de voorpoot bij.  
Hij was ruim 11 jaar oud en met gezond verstand en advies van de dierenarts besloten om hem geen operatie 
met weinig goede vooruitzichten meer aan te doen. 

 
Itam was zoals Bert het zei: Een hond met bijzondere ( mooie ) herinneringen. 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

http://www.bouviersupporters.nl/itamproject.html
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Heeft u tips, 
wetenswaardigheden, 

evenementen die u onder de 

aandacht wilt brengen? 

 
 

Stichting 
Bouviersupporters 
 

Oostendorperweg 57 / z 
  7481 VE  Haaksbergen  

 
Kamer van Koophandel 

Enschede nummer 51469820 

 

 
IBAN: NL82 RABO 0160 4492 86 

BIC  : RABONL2U 
Fiscaal nummer 850034814 

 
Voor bemiddelingszaken kunt u 

bellen met  
Jantina op 06 82001851 

Marian op 0049 2822 977956 
Paulien op 06 17367039 

Mascha op 06 55814099 
 
 

 
E-MAIL: 

          info@bouviersupporters.nl 
 

      Bezoek onze website! 
   

https://www.bouviersupporters.nl 
                
 
Het volgende Bouviersupporters 

Magazine verschijnt: 
 
juli 2022 
 
 
 

 

 
Wilt u meeschrijven  

voor het bouviersupporters 
magazine? 

 
 

 
           Nederlandse Bouvier Club 
               Vereniging Boe4. 

Bert Smallenbroek (Kynologie Kolham) 
 Anoek Schipper (Dierenkliniek De 

Watermolen,Haaksbergen) 
Ruud Stap  

 

 

 

 

 
 

Stichting Bouviersupporters 
werkt samen met Wilt u, 

 naast meeleven, meelezen, 
misschien zelfs meeschrijven, 
ook een meer actieve invulling 

geven aan de herplaats- 

 en asielbouviers? 

Wilt u het goede 
werk voor de Bouviers 

en hun baasjes  financieel 
ondersteunen? 

Dat kan! 

 

Rabobank Haaksbergen-Enschede 

IBAN NL82 RABO 0160 4492 86 

BIC:  RABONL2U 
t.n.v. 

Stichting Bouviersupporters 
Haaksbergen 

 

 

  

 info@bouviersupporters.nl 

mailto:info@bouviersupporters.nl

